

MØTEINNKALLING/-REFERAT NR. 3

Møte: NTNUI Langrenn

Dato: 02.03.2020

Tid: 19:00 – 21:00

Møtested: @Marcus i Midelfarts veg 44

Møteleder: Camilla Lie

Referent: Matias Noren

Innkalt: Camilla Lie, Jakob Mestvedthagen, Matias Noren, Ine Skjellum, Thomas Meinicke, Ingvill Andrea Røed, Henrik Syverinsen, Marcus Braathen, Sigrid Solum, Halvor Landsverk

Ikke møtt:

Sak:	Sakstittel/ -innhold
0	Kake: NTNUI kringle Karakter: Henrik melder terningskast 6 Sladder?
1	Siden sist (v/Alle) - Gjort noe artig?
1	Referat: - Camilla ga et fint referat fra generalforsamlingen forrige torsdag og gruppesamling
2	Generelt (v/Camilla) - SL 2021 - medlem. NTNUI.no
2	Referat: - Ingvill og Nora Thelma tar ansvar. Bra - Alle lager bruker på denne siden. Camilla i møte med sprint i morgen for mer info. Mål om å registrert alle aktive medlemmer her. Så vi for eksempel kan bruke dette som utgangspunkt for mailliste.

3	<p>Sportslig fremover (v/Halvor)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Hyttekarusell - Treninger - Renn
3	<p>Referat:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Prøve å legge ut plan for noen flere uker frem i tid på nettsiden så folk ha litt mer forutsigbarhet - Innspill om å endre noen arenaer på HK så ikke så mye er i fjellseter - Lufte tanken om å ha et trenerteam og få hjelp av styret generelt til å bestemme ukentlig plan - Planlagt litt generelt rundt estenstad rennet, få markert løyper, låner sprayboks fra må...
4	<p>Arrangement (v/Marcus)</p> <p>Vasaloppet</p> <ul style="list-style-type: none"> - Evalueres <p>Birken</p> <ul style="list-style-type: none"> - Status <p>Meråkersamling</p> <ul style="list-style-type: none"> - Dato <p>Brukssamling (???)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Dato
5	<p>Referat:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Litt kritikk mot Thorleif bussreiser. Til neste år anbefales det at sjåføren overnatter i M... da han uansett ikke kjører til start. - Helst vanlig buss, minibuss er litt trangt - Svensk buss fra overnattingssted til start fungerte fint, fikk bruke bussen frem til start. - Lufte tanken om å dra fredag i stedet for lørdag. Da kan muligens teamet også bli med for å få en bedre opplegg og flere folk. Men muligens mer kost enn nytte med tanke på bussutgifter?

	<ul style="list-style-type: none"> - Birkenopplegg er i rute. Litt surr med overnatting. - Dato for meråker 18-20. september - Diskutert om sted for brukssamling men foreløpig konklusjon at vi beholder bruks da d har vært populært og bra - Dato for bruks: sjekke når nasjonal åpning i bruks er.
6	<p>Sosskom (v/Thomas):</p> <ul style="list-style-type: none"> - Gudens. status vors - Stakefesten <ul style="list-style-type: none"> - Mat - Taler - Swingkurs
	<p>Referat</p> <ul style="list-style-type: none"> - Hanserud guttevorser, Nora Thelma jentevorser. KJØRRRRRRR - Drita frida utfordrer som potensielt jentevorser. 10 l sprint å drikke opp som ole ikke kla alene. Svakt av han forsåvidt. - Thomas legger ut info om gudenes så folk kjøper billett. - Stakefesten: Tidligere kokk som lagde mat, men dette er dyrt. Så nå bestilles det enten catering eller lage selv. Trondheim catering i fjor. Men luften tanken om å lage selv. - Vi lager dessert. Undersøke muligheter for hovedrett. - Taler: <ul style="list-style-type: none"> - Toastmaster: Hanserud - Herrenes tale: Nora Thelma? - Damenes tale: Thomas - Takk for maten tale: Tor Olav - Swingkurs: Snakket med en representant. Tar 150 kr pr time. Vi finner dato de åpen fo det meste. Forslag mandag 20.april. Poengtere grunnleggende, og turer.
8	<p>Studentfermilla 29. mars (v/)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Søke støtte fra NSI - Påmelding - Må blæstes - Avslutning på hytta
8	<p>Referat:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Sendt mail red bull svarer ikkje. - Sigrid søkt støtte fra NSI. - Må blæstes.

	<ul style="list-style-type: none"> - Hytta er booket. - Dusj og stamp etterpå hadde vært stemning. Sjekke ut.
9	Klesoppdatering (v/Ine)
9	Referat: <ul style="list-style-type: none"> - Gensere bestilt, litt dårlig oppslutning - Ine lager innlegg på facebook - Tynn vest for styre? Ine sjekker ut
10	Sponsor og økonomi (v/Sigrid) <ul style="list-style-type: none"> - Møte med Sweco - Utstysliste
10	Referat <ul style="list-style-type: none"> - Vært på kjelleren og lagd liste over alt utstyr som er der. Lista ligger på drive under sport og økonomi. - Alle sweco flagg og ntnui flagg ligger hjemme hos Sigrid - Strategimøte med sweco i oslo på fredag. Camilla og Sigrid drar. <ul style="list-style-type: none"> - Gikk gjennom sakliste. - Drøftet litt muligheter for hvordan involvere Sweco mer med.
11	Oppdatering fra kasserer (v/Jakob) <ul style="list-style-type: none"> - Satsingsrenn (NM, del 1 + 2?, Furusjøen? Birken? Vasan?)
11	Referat: <ul style="list-style-type: none"> - Sjekk referat fra tidligere. - Burde bestemmes tidligere og legges ut slik at folk er klar over det. - Fane på nettside? satsningsrenn. Forbedringspotensiale - Prøve ut å sende ut påminnelsemail på betalinger. Så alle betaler samme dato. Så bilagsregistrering blir enklere for kasserer.
12	Nettside + Sosiale medier (v/Henrik)
12	Referat: <ul style="list-style-type: none"> - Påmeldinger kommer nå ut som eget innlegg - Si ifra at vi har egen kalender. Camilla gjør dette. - Bare ta kontakt med ntnui sprint dersom det skulle være noe. Derfor de eksisterer.

13	Marka Rundt (v/Ingvill) <ul style="list-style-type: none"> - Oppsummering evalueringsmøte - Utbetaling - Dugnadsenheter
13	Referat <ul style="list-style-type: none"> - 408 påmeldt, ingen skader, økonomi ikke klart, generell evaluering av rennet ble gjort
14	Fastsette datoer for kommende arrangementer (v/ Camilla og alle) <ul style="list-style-type: none"> - Swecosprinten <ul style="list-style-type: none"> - dato - Gråkallen opp <ul style="list-style-type: none"> - Ansvar - dato - Bli-kjent-trening <ul style="list-style-type: none"> - Booke hytta og avtale med Sweco
14	Referat <ul style="list-style-type: none"> - Swecosprinten: 26.august - Gråkallen opp: 18.oktober, samtidig som tv aksjonen <ul style="list-style-type: none"> - Løpsleder: Halvor - Tidtakersjef: Henrik - Premie/div: Sigrid - Bli kjent trening: Ønsker 3.september, Sigrid kordinerer med o gruppa og sweco
15	Eventuelt <ul style="list-style-type: none"> - Nye idéer - Neste møte
15	Referat: <ul style="list-style-type: none"> - Bare bidra med nye ideer til aktuelle personer dersom noen har noe bra å komme med - Neste møte: - Fiskebeinern: Marcus tar kontakt med SEB <ul style="list-style-type: none"> - Thomas ansvar for styrespalte - Kristian Jakobsen utenlandstur - Vasaloppet Dina - Marka rundt Ingvill - Reisebrev teamet, med vekt på siste dag i Toblach. Mari VS Frida - Bruke insta litt mer aktivt. - Neste møte: Lite møte 15.mars før styremiddag hos Matias. - Etter det: 25.mars, Sigrid. Gamle Oslovei 31 A. Kl 19.00 -Nominasjonsmøte til stakefesten før swingskurs 20.april



LANGRENN
